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The purpose of the offline experiment framework is to simulate, reconstruct and
analyze the data coming from real experiment. We present the MPDRoot software
framework. A general description of the MPD offline framework (MPDRoot) is
given with a short historical background followed by a description of the simulation,
reconstruction and analysis architecture of the MPDRoot offline project. We briefly
discuss the problems with data storage and distributed computing for the MPD
experiment.

Целью офлайн-экспериментальной структуры являются моделирование, ре-
конструкция и анализ данных, полученных в ходе реального эксперимента.
Представлена программная структура MPDRoot. Дается общее описание офлайн-
структуры MPD (MPDRoot) с краткой исторической справкой, за которой следу-
ет описание архитектуры моделирования, реконструкции и анализа офлайн-про-
екта MPDRoot. Кратко обсуждаются проблемы с хранением данных и распреде-
ленными вычислениями для эксперимента MPD.

PACS: 07.05.Kf

* E-mail: rogachevsky@jinr.ru




